

流動電話號碼可攜服務 – 轉讓流動電話號碼授權書

Mobile Number Portability - Letter of Authorisation For Transfer of Mobile Number

| | |
|--|--|
| 流動電話號碼 Mobile Phone No. | |
| 轉讓人姓名 Transferor | |
| 身份證號碼/護照號碼 I.D. No. /Passport No. | |
| 聯絡電話號碼 Contact Telephone No | |
| 受讓人姓名 Transferee | |
| 身份證號碼/護照號碼 I.D. No. /Passport No. | |
| 銷售及服務合約號碼 Sales and Services Agreements No. | |

1. 轉讓人同意將上述流動電話號碼轉讓予上述之受轉人所述之轉讓將於流動電話號碼可攜服務申請表上所填寫之生效日期起生效
The Transferor agrees to transfer the mobile phone number mentioned above to the Transferee with effect from the Requested Cut-over time as stated in the Mobile Number Portability Application Form.
2. 轉讓人同意在授權書來所披露有關轉讓人的個人資料可提供予就此項申請而已可能需取用該些個人資料的一切有關人仕，轉讓人明白轉讓人可要求查閱及改正該些個人資料。
The Transferor agrees that his/her personal data disclosed herein may be transferred to all relevant parties who may require access to his/her personal data due to this application. The Transferor understands that he/she may request for access and correction of his/her personal data.
3. 受讓人同意在授權書來所披露有關轉讓人的個人資料可提供予就此項申請而已可能需取用該些個人資料的一切有關人仕，受讓人明白轉讓人可要求查閱及改正該些個人資料。
The Transferee agrees that his/her personal data disclosed herein may be transferred to all relevant parties who may require access to his/her personal data due to this application. The Transferee understands that he/she may request for access and correction of his/her personal data.

轉讓人簽署及日期
Transferor's Signature
Date :

受讓人簽署及日期
Transferee's Signature
Date :

聯絡電話：
Contact No. : **2112 2323**
電郵地址：
Email Address : **eform@i-cable.com**

傳真號碼：
Fax No. : **2112 7723**
郵寄地址：
Postal Address : **荃灣郵政信箱357號 P.O. Box 357, Tusen Wan Post Office**

| | | |
|------------------------------------|------------------|---------------|
| 公司專用Office use only Sales Code: | Supervisor Code: | S/O Form No.: |
|------------------------------------|------------------|---------------|